
23 712 Gemeentelijke herindeling in het
samenwerkingsgebied ’s-Hertogenbosch

VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR BINNENLANDSE
ZAKEN EN DE HOGE COLLEGES VAN STAAT1

Vastgesteld: 8 mei 1995

De memorie van antwoord gaf de leden van de VVD-fractie nog
aanleiding tot het stellen van vragen en maken van opmerkingen.

De leden van deze fractie merkten op dat in de memorie van antwoord
tweemaal (op de blzz. 2 en 3) wordt gesproken van «beleidsinzichten die
reeds door het parlement worden gedragen».
Hoewel de memorie het door de regering gevoerde beleid uitvoerig

omschrijft, zouden deze leden toch gaarne zo precies en compleet
mogelijk omschreven willen zien wat de inhoud is van genoemde
beleidsinzichten en bij welke gelegenheid en op welk tijdstip gebleken is
dat deze door het parlement (is hier bedoeld de Tweede Kamer?)
gedragen worden.
Op een vraag over het gebied ten noorden van het Afwateringskanaal

antwoordt de staatssecretaris dat dit is aangewezen als natuurkerngebied.
Slaat dit op het gehele gebied, of alleen op het natuurreservaat «De
Moerputten»? Waarom kan, met handhaving van dat natuurreservaat, het
overige zeer grote deel van dit gebied, dat grenst aan het oude stads-
gedeelte van ’s-Hertogenbosch, niet zo nodig aan de genomen planolo-
gische beslissing worden onttrokken?

Dezelfde vraag geldt het gebied ten noorden van Vlijmen en ten
noordoosten van Haarsteeg. Ook dit gebied ligt tegen de huidige
bebouwing van ’s-Hertogenbosch aan, en ligt niet verder, eerder nog
dichterbij het centrum van ’s-Hertogenbosch, dan het gebied ten noorden
van Rosmalen. Dat er thans een gebrekkige aansluiting is op de centrale
stad kan toch, indien dit al zo is, geen argument vormen. Indien dit gebied
voor bebouwing zou worden aangewezen, zal uiteraard een uitgebreid
wegennet, met inbegrip van aansluitings- en ontsluitingswegen, noodza-
kelijk zijn. Op deze gebiedsvragen zouden deze leden gaarne een duidelijk
en uitvoerig antwoord vernemen.1 Samenstelling:

Van Dijk (CDA), Huberts-Fokkelman (CDA),
Postma (CDA), Mastik-Sonneveldt (PvdA), Van
den Berg (PvdA), (voorzitter), Staal (D66), Vac.
(D66), Korthals Altes (VVD), Talsma (VVD),
Pitstra (GroenLinks), Holdijk (SGP),
Schuurman (RPF), Veling (GPV).

Eerste Kamer der Staten-Generaal 1
Vergaderjaar 1994–1995 Nr. 165c

5K1158
ISSN 0921 - 7363
Sdu Uitgeverij Plantijnstraat
’s-Gravenhage 1995 Eerste Kamer, vergaderjaar 1994–1995, 23 712, nr. 165c 1



Vertrouwende dat deze vragen tijdig zullen worden beantwoord, acht de
commissie de openbare beraadslaging over het onderhavige wetsvoorstel
voldoende voorbereid.

De voorzitter van de commissie,
Van den Berg

De griffier van de commissie,
Hordijk
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